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„Én vagyok a katona, az egykori fi atok és férjetek,
a távolba kémlelő fi vér, a hátizsákkal és derékszíjjal

eltávozott, az ismeretlen és mindenkié,
a katona, aki megy a hóban,

a havasok végtelen óceánjain.”

 Meghívó
1943-2008

 Honfi úi kegyelettel tisztelegve a 2. Magyar Hadsereg honvé-
deinek emléke előtt, a Szarvasi Történelmi Emlékút Közalapít-
vány Kuratóriuma tisztelettel meghívja Szarvas város polgárait 
2008. január 12-én, szombaton a doni áttörés 65. évfordulóján 
rendezendő megemlékezésére. 15 órakor Kegyeleti Ünnepség az 
Ótemetőben álló Doni Emlékműnél:

- Himnusz
- Szavalat
- Emlékbeszédet mond Szenes János kuratóriumi elnök 
- Ima a hősökért a Történelmi Egyházak szolgálatával
- Koszorúzás
- Szózat

 Emlékezzünk együtt!
 A Szarvasi Történelmi Emlékút Közalapítvány Kuratóriuma

Régi elnök, új tagok
Új tagokkal működik tovább a különböző programok szervezé-

sére 2005-ben Szarvason létrehozott települési részönkormány-
zat. A részönkormányzat elnökévé most is Giricz Katalint válasz-
totta meg az önkormányzat képviselő-testülete, tagjaivá pedig 
Kozsuch Szabinát és Károlyi Jánosnét.

Búcsú 
dr. Szító Andrástól

2002 óta két országgyűlési képviselő választás, két helyi 
önkormányzati képviselő és polgármester választás, több 
népszavazás… Mindezeket immár örökre összeköti ben-
nünk egy halk szavú, ám mégis határozott ember személye. 
Ő volt az, aki a Szarvasi Választási Bizottság – és egyben 
az 5. sz. országgyűlési egyéni választókerületi választási bi-
zottság – elnökeként e nehéz megbízatás iránti végtelen alá-
zattal, lelkiismeretességgel végezte, amit ez a nagyobb kö-
zösség rábízott. Szarvas Város Polgármestere és testületünk 
tagjai két alkalommal is az ő kézfogása mellett vehették át 
megbízólevelüket, tettek esküt és hallhatták útra indító sza-
vait: megbízatásuk alatt békében, megértésben, összefogás-
sal tegyenek meg mindent ezért a városért. Ahogyan ezt ő is 
tette… Szolgálta városát, és az egyetlen dolog, amit ezért el-
fogadott, a köszönet volt.

Még egyszer: köszönjük, dr. Szító András!
Emlékedet megőrizzük.

Szarvas Város Önkormányzatának Képviselő-testülete
A Helyi Választási Iroda és az 5. sz. országgyűlési 

egyéni választókerület választási irodájának valamennyi 
munkatársa

Mint tulajdonos Szarvas Város Önkormányzata is véleménye-
zi a Békés Megyei Vízművek Zrt. elfogadás előtt álló, új szabály-
zattervezetét. Szarvas álláspontjának, észrevételeinek összegzé-
se előtt a legutóbbi, a múlt év december 20-iki testületi ülésen a 
vízművek Nagy László műszaki vezérigazgató vezette háromta-
gú csoportja részvételével tárgyaltak a képviselők a témáról.

Babák Mihály polgármester és a testület tagjai örvendetesnek 
tartják, hogy az új szabályzattervezet szerint a víziközmű üze-
meltetője a jövőben a befolyt díjakból több pénzt különít el fej-
lesztésre és rekonstrukcióra, azonban ragaszkodnak ahhoz, hogy 
ennek a pénznek a felhasználásáról a helyi képviselő-testület 
dönthessen. A szarvasi képviselők számos észrevételük mellett 
nemtetszésüket fejezték ki amiatt, hogy eddig sem álltak és most 
sem állnak a tulajdonos önkormányzatok rendelkezésére saját te-
lepülésük víziközműveire vonatkozó adatok.

Dönthessen a város

Alkusszal olcsóbban
Költségmegtakarításra számít Szarvas Város Képviselő-testü-

lete attól a változtatástól, hogy a korábbi gyakorlattól eltérően, 
valamennyi önkormányzati intézmény azonos biztosítóval kötne 
vagyonbiztosítási szerződést. A legmegfelelőbb feltételeket legol-
csóbban kínáló biztosítótársaság kiválasztásával az ilyen feladat-
ra szakosodott BAG Biztosítási Alkusz Kft-t bízták meg.

Kecskecsere
Szakemberek szerint nem alkalmas továbbtenyésztésre annak 

a kísérleti telepnek az állatállománya, melyet a közelmúltban 
vásárolt meg a szarvasi önkormányzat a Mezőgazdasági Kuta-
tó-Fejlesztő Kht-tól. Legutóbbi ülésükön a képviselők úgy dön-
töttek, hogy a Szarvasi KOMÉP Kft-t megbízzák az állatok el-
adásával, megfelelő állatállomány beszerzésével és a tenyész-
tés szakszerű megkezdésével. A KOMÉP feladata a megvásá-
rolt és a remélhetően önkormányzati tulajdonba vagy kezelésbe 
jutó földek művelése is. A növénytermesztés a felmérések sze-
rint eredményes lehet.

Két tanító – Maradhat?
A Szarvas Város Általános Iskolája és Óvodájában folyó együtt-

nevelési program fenntarthatóságáról december 20-iki ülésükön 
tárgyaltak a város önkormányzati képviselői. Az év végén zárult 
HEFOP pályázatról szóló beszámolót tudomásul véve úgy dön-
töttek, hogy a pályázati programban vállalt integrációs és inklu-
zív nevelést, a kompetencia alapú programcsomagok alkalmazá-
sát folytatják. 

Pénzügyi vonzata miatt alaposabb megfontolást igényelt a két-
tanítós modell felmenő rendszerben történő továbbvitele. A kép-
viselők többsége elfogadta azt a javaslatot, hogy a testület, erre 
vonatkozó döntését – minden év januárjában – az anyagi lehető-
ségeitől tegye függővé.

Kiadó a kollégium
Tíz évre kívánja bérbe adni fi zető vendéglátás céljára a gim-

názium volt Körös-parti kollégiumát a város önkormányzata. Az 
utóbbi mintegy két és fél évben az épületet az Ótemplomi Evan-
gélikus Egyházközség bérelte, itt volt a népfőiskola vidéki hall-
gatóinak szálláshelye. Az új hasznosításra a pályázatokat február 
8-ig lehet beadni a Polgámesteri Hivatal Pénzügyi és Gazdasági 
Osztályához. (Pályázati kiírást lásd lapunk 10. oldalán)

Továbbra is társulás
A Körös-szögi Kistérség Többcélú Társulás mellett tette le vok-

sát Szarvas Város Képviselő-testülete december 20-iki ülésén. A 
2004-ben létrehozott társulás társulási megállapodása 2007. de-
cember 31-ig szólt. A társulásban résztvevő településeknek kü-
lön-külön kell dönteniük a társulás fenntartásáról. Az eddig hat 
település alkotta kistérséghez csatlakozik Gyomaendrőd és Hu-
nya is. Az ennek megfelelően módosított alapító okiratot is jóvá-
hagyta a szarvasi testület. 


